
 
 
Ik heb de volgende vragen aan het college over berichten in de krant over GNR. Graag mondelinge 
beantwoording van deze vragen in de vergadering van de commissie Fysiek Domein van vanavond. 
 
Toelichting 
In de Gooi en Eemlander van afgelopen zaterdag lazen we dat er meer bekend is over afspraken 
rondom uittreden van de gemeente Amsterdam en de Provincie Noord-Holland. 
Aanleiding voor het artikel is een mededeling van wethouder Calis aan de raad van Laren. 
Tot onze verbazing is de raad van Huizen hier niet over geïnformeerd. 
We denken dat het een goede zaak is als betrokken gemeenten zo veel mogelijk gelijktijdig en 
gelijkwaardig worden geïnformeerd over dergelijke zaken en we dit niet uit de krant hoeven te 
vernemen. 
 
We hebben daarom de volgende vragen: 
- Waarom heeft het college van Huizen de raad niet geïnformeerd over de ontwikkelingen rondom 
het uittreden van de gemeente Amsterdam en de Provincie Noord-Holland uit het Goois 
Natuurreservaat? 
- We horen nu graag van u wat de huidige stand van zaken is en hoe het vervolgproces er uit ziet, 
met daarbij ook belicht de rol van het Huizer college c.q. de raad. 
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